

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

August 14, 2023

Living Hope – India

Prayer points

1. The ongoing prayer for the school to make a spiritual impact on the children
2. Need of a capable manager for Living Hope
3. Couples fellowship scheduled for 8/12 to deepen family relationships
4. FCRA renewal to be granted soon
5. Church retreat that is scheduled for 10/21-24. Church to be spiritually renewed and strengthened.
6. Training center's construction to be completed in a timely manner.
7. Need for more Sunday school teachers, leaders for youth and house fellowships
8. LCC STM visit be a blessing to the visiting team and an encouragement to the local staff and church here.

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points:

1. Praying for kid's daily bread.
2. Praying for many homeless and refugees in Myanmar.
3. Beulah kids' physical and spiritual growth
4. Support and relief program for families affected by homelessness and famine.
5. Peace and justice for Myanmar's people.

Joce and Place – Myanmar

Prayer points:

1. More displaced people in different parts as Junta brutal raids, air strikes & mortar attacks to communities continuously. Please pray for many thousands of IDPs fleeing under heavy rain in recent days, needing shelter & food, for some areas are hard to reach & no help. Less & less supports from outside communities as well as NGOs, due to more tight restrictions, arrests & tortures for those who help.
2. Due to continuous heavy rain, areas flooding & landslides in Myanmar, some IDP camps affected by rain and no help could reach. Pray for the refugee campsite in Thailand side for the same.
3. Please pray for lives of young people, are being targeted by junta, violent arrests even in city areas. Also lives of those hiding as many brutally killed once caught.



宣教祈禱運動: 緬甸和印度 二〇二三年八月十四日

印度活望事工

祈禱事項：

1. 我們正為我們的學生禱告一星期，期望對他們產生屬靈上的影響。
2. 活望事工需要一位有能力的管理者
3. 於 8 月 12 日舉行夫婦團契，以加深家庭關係。
4. 祈求 FCRA 的續簽盡快獲批
5. 定於 10 月 21 日至 24 日舉行教會退修會。祈求教會在屬靈上得到更新和加力。
6. 祈求培訓中心能按時完成。
7. 需要更多主日學教師、青年和家庭團契的領袖
8. 祈求樂道堂短宣隊的到訪為這裡的同工和教會帶來祝福和鼓勵。

緬甸Beulah 兒童之家

祈禱事項：

1. 為孩子日用的飲食禱告。
2. 為緬甸許多無家可歸者和難民祈禱。
3. Beulah 孩子在身體和屬靈上的成長。
4. 緬甸無家可歸者和飢荒者的安置和救濟計劃。
5. 緬甸人民的和平與公義。

緬甸 P&J Travel

祈禱事項：

1. 由於軍政府不斷對社區進行殘酷襲擊、空襲和迫擊砲襲擊，各地流離失所者增多。請為最近幾天在大雨中數以千計的國內流離失所者祈禱，他們需要庇護所和食物，因為有些地區難以到達且得不到幫助。由於當局對提供救援的人實施更嚴格的限制、逮捕和酷刑，來自外部社區和非政府組織的支持越來越少。
2. 由於緬甸持續暴雨，部分地區發生洪澇、山泥傾瀉，部分境內流離失所者營地受降雨影響，救援無法到達。為泰國境內的難民營地祈禱。
3. 請為年輕人的生命祈禱，他們正成為軍政府的目標，甚至在城市地區也遭到暴力逮捕。還有那些躲藏者的生命，許多人一旦被捕就慘遭殺害。



